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Z Á P I S N I C A 
zo zasadnutia Mestskej rady v Snine, konaného dňa 10. 03. 2014 

 

Prítomní:  Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta 
Ing. Jana Rosičová, prednostka MsÚ         
Ing. Marián Kníž    
Ing. Jaroslav Regec          
Mgr. Ľubov Reháková        
Ing. Jozef Savka  
Anton Vass          

 
Ospravedlnení:     Ing. Pavol Marinič, hlavný kontrolór 
   Mgr. Michal Lukša, MBA 
 
      
 
Program: 

1. Informácia o nepodpísaní uznesenia MsZ č. 574/2014 zo dňa 27. 02. 2014 
2. Riešenie situácie na sídlisku I  
3. Skládka TKO – informácia  
4. Rôzne 

 
 
     Zasadnutie Mestskej rady v Snine otvoril a viedol Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta.      
 
Hlasovanie za program:  
za: Ing. Marián Kníž, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Anton Vass – 4 členovia mestskej 
rady 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 
 
Overovateľ: Ing. Jaroslav Regec      
 
Zapisovateľka:   Monika Dunajová     
 
 

1. Informácia o nepodpísaní uznesenia MsZ č. 574/2014 zo dňa 27. 02. 2014 
 

Ing. Štefan Milovčík – prítomným členom mestskej rady oznámil, že v súlade s § 13 zákona č. 
369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a v súlade s § 7 ods. 16 
Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva v Snine nepodpísal uznesenie MsZ č. 574/2014 zo 
dňa 27. 02. 2014 – Zrušenie uznesenia MsZ č. 454/2004 zo dňa 21. 10. 2004 (uznesenie MsZ č. 
454/2004 – Prerokovanie žiadosti Rímskokatolíckeho arcibiskupského úradu v Košiciach o zmenu 
výšky nájmu pre Cirkevnú materskú škole sv. Márie Goretti v Snine).  

Ďalej prítomným členom mestskej rady oznámil, že sa dňa 31. 03. 2014 bude konať zasadnutie 
mestského zastupiteľstva.  
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Všetci prítomní členovia rady vzali oznámenie o nepodpísaní uznesenia MsZ č. 574/2014 na 
vedomie. V priebehu najbližších dní dostanú písomnú informáciu o nepodpísaní uznesenia aj všetci 
poslanci e-mailom.   

 
Ing. Marián Kníž – v tom prípade je potrebné na toto zasadnutie predložiť aj potvrdenie 

predmetného uznesenia. Materiál pripravia poslanci MsZ.  Na toto zasadnutie MsZ je potrebné 
predložiť aj Rokovací poriadok MsR, ktorý treba upraviť v zmysle prijatého uznesenia MsZ č. 
525/2014 zo dňa 27. 02. 2014 – úloha.  
 
 

2. Riešenie situácie na sídlisku I  
 

Mgr. Ľubov Reháková – minulý týždeň sa konalo stretnutie ohľadom riešenia situácie na 
sídlisku I. Stretnutia sa zúčastnili:  

- vedenie mesta,  
- za oddelenie organizačné a vnútorných vecí Mgr. Katarína Harmaňošová, vedúca oddelenia 

a Mária Nováková, pracovníčka evidencie obyvateľstva, 
- za oddelenie sociálnych vecí a rodiny: Mgr. Eva Krivjančinová, referentka oddelenia, 

koordinátorka Ľubica Gribaničová a terénne pracovníčky, 
- za MsP JUDr. Ján Maškulík, náčelník MsP,  
- obyvatelia sídliska I, 
- p. Keleš, zástupca Združenia Rómov pod Vihorlatom.  

Najväčším problém sídliska I sú neprispôsobiví občania, ktorí obývajú dva bloky, a to obytný blok 
1468 na Študentskej ulici a obytný blok 1606 na Palárikovej ulici, ktoré majú narušenú statiku, 
hlavne čo sa bloku 1606 týka. Zástupcovia Združenia Rómov pod Vihorlatom, v zastúpení p. 
Kelešom žiadajú mesto, aby tieto obytné bloky odkúpil a to za cenu 13.000,- €. Aj tohto roku hrozí, 
že obyvatelia týchto blokov nebudú mať vodu, keďže majú veľké nedoplatky.  
 

Ing. Štefan Milovčík – navrhuje, aby bolo podané trestné stíhanie na p. Keleša, pretože ide 
o všeobecné ohrozenie, nie iba čo sa vody týka, ale hlavne toho, že statika bloku je naozaj narušená 
a hrozí jej zrútenie sa. Pán Keleš požaduje od mesta za obytný blok 1606  sumu 13.000,- €. Mesto 
je ochotné s ním rokovať, ale len do výške 1.000,- € s tým, že po odkúpení sa obytný blok zbúra.  

 
Mgr. Ľubov Reháková – platičom z tohto obytného bloku sa pokúsime poriešiť a nájsť im 

ubytovanie, ale neplatičov riešiť nebudeme. Je tam celkovo 12 rodín, z toho 9 rodín sú platiči. 
Zajtra máme stretnutie s p. Pašekom, kde budeme riešiť umiestnenie niektorých rodín z obytného 
bloku 1606 v jeho obytnom bloku.  

 
Ing. Marián Kníž – súhlasí so sumou 1.000,- €, pretože mesto budú búracie práce stáť 

niekoľko tisíc eur.  
 
Ing. Jana Rosičová – p. Keleš vypočítal sumu tak, že k cene bloku pripočítal aj pohľadávky. 

Mesto tieto pohľadávky určite od p. Keleša nechce, pretože ani nevieme, či sú preukázateľné 
a určite vieme, že nie sú vymožiteľné.  

 
Ing. Štefan Milovčík – navrhuje prijať uznesenie v tomto znení.  
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Znenie uznesenia:  
 

Mestská rada v Snine      o d p o r ú č a 
1. jednať s vlastníkom bytového domu Palárikova 1606/5 o jeho odkúpení vo výške 

maximálne 1 000,- €, 
2. mestskému úradu aktívne pôsobiť pri presťahovaní obyvateľov bytového domu Palárikova 

1606/5 pred jeho následnou demoláciou, 
u k l a d á    oddeleniu právnemu, správy majetku a služieb podať trestné oznámenie na vlastníka 
bytového domu Palárikova 1606/5, Snina z dôvodu všeobecného ohrozenia.  
 
Hlasovanie:  
za: Ing. Marián Kníž, Ing. Jaroslav Regec, Mgr. Ľubov Reháková, Ing. Jozef Savka, Anton Vass – 
5 členov mestskej rady 
proti: --- 
zdržal sa: --- 
nehlasoval: --- 
 

Mestská rada prijala  
uznesenie č. 1/2014 

 
Ing. Zdenek Snítil – obyvatelia mesta vedení na úrade práce, ktorí sú podľa zákona povinní 

odpracovať si poberanie dávok formou aktivačných prác, by mohli hliadkovať na sídlisku I – úloha 
– preveriť, či je to možné.  
 

Mgr. Ľubov Reháková – na stretnutí padol aj návrh zriadenia bezplatnej telefónnej linky na 
MsP.  

 
 

3. Skládka TKO – informácia  
 

Ing. Štefan Milovčík – prišlo nám statické posúdenie skládky TKO – skládka je podľa tohto 
statického posúdenia stabilná a je možné ju používať. Toto posúdenie sme dali vypracovať kvôli 
integrovanému povoleniu. Skládka TKO nás stála 60 mil. bývalých slovenských korún. Zatiaľ 
zarobila cca 4 mil. € Súdny spor, ktorý sa ťahá už niekoľko rokov, ani nemal vzniknúť, stačilo 
zaplatiť súdny poplatok vo výške 200 tis. bývalých slovenských korún. S tým však vtedajší poslanci 
MsZ nesúhlasili. Uvažovali sme, že skládku odpredáme aj so súdnymi spormi. Nešlo ani tak hneď 
o jej odpredaj ako o to, aby sme zistili, či o skládku je vôbec záujem a v akej výške. Skládka má 
životnosť asi 14 rokov. Keby sa viac separovalo a hutnilo, bolo by to aj viac.  

 

 
4. Rôzne 

 
Mgr. Ľubov Reháková – Únia žien Slovenska ju požiadala, aby zistila, či je záujem zo strany 

poslancov urobiť výnimku z VZN o dotáciách. Nielen táto organizácia podala svoju žiadosť 
o dotáciu po termíne uvedenom v predmetnom VZN. Preto chce zistiť, či je ochota u poslancov, 
aby sa na najbližšie zasadnutie MsZ predložil materiál ohľadom schválenia výnimky, kde by sa 
následne predložil zoznam organizácií, ktoré oneskorene požiadali o pridelenie dotácie.  
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Ing. Štefan Milovčík – ak je ochota zo strany poslancov, on s tým problém nemá a je potrebné 
na zasadnutie MsZ 31. 03. 2014 predložiť písomný materiál.  

 
 
Zasadnutie Mestskej rady v Snine ukončil Ing. Štefan Milovčík, primátor mesta.  

 
 
Snina 14. 03. 2014  
 
 
 
 
 
Ing. Štefan Milovčík          Ing. Jana Rosičová 
        primátor            prednostka MsÚ  
 
 
 
 
Overovateľ:   Ing. Jaroslav Regec  
 
 
 
Zapisovateľka:  Monika Dunajová 
 
 
 
 
 
 


